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Närvarande 

Från rådet    

Anders Nordmark, ordförande  

Kerstin Hållbus, vice ordförande 

Bo Nässlander, ledamot 

Kent Malmqvist, ledamot 

Eva Larsson, ledamot 

Gunborg Johansson, ledamot 

 

Från stadsdelsförvaltningen 

Hillevi Andersson, sekreterare 

 

Meddelat förhinder 

Lilia Kalmér, ledamot 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

Hillevi Andersson 

 

 

 

Protokollet justeras   

 

Anders Nordmark    Kerstin Hållbus  

ordförande           ledamot   

 



 Protokoll 

Sida 2 (3)  

 

 

 

 

 

1. Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordningen fastställdes. 

2.  Val av justerare 

Kerstin Hållbus utsågs till justerare av dagens protokoll.  

3. Besök av stadsdelsdirektören  

Anders Carstorp, nytillträdd stadsdelsdirektör sedan 12 oktober 

besökte rådet. Anders berättade om sin yrkesbakgrund och att han 

ser fram emot uppdraget som stadsdelsdirektör i Hägersten-

Liljeholmen. Rådet hälsade den nya stadsdelsdirektören 

välkommen. 

4. Nämndärenden 

Förvaltningen och rådet gick igenom de ärenden som ska behandlas 

på stadsdelsnämndens sammanträde den 27 oktober. Rådet hade 

kommentarer på följande ärenden: 

 

Åldringsbrott, om förebyggande arbete för äldres trygghet 

Rådet framförde att det brottsförebyggande arbete som bedrivs av 

förvaltningen i samarbete med lokalpolisen är viktigt samt att det är 

önskvärt att det förebyggande arbetet även riktar sig mot personer 

med funktionsnedsättning. Rådet framförde att det är viktigt att 

eventuella varningsbrev som skickas ut är formulerade på ett sådant 

sätt att även personer med kognitiva funktionsnedsättningar kan ta 

till sig informationen.  

 

Avfallsplan för Stockholm 

Rådet framförde synpunkter på att avfallsplanen inte har ett tydligt 

funktionshinderperspektiv. Rådet anser att det är rimligt att 

Stockholms stads avfallsplan belyser tillgängligheten utifrån såväl 

kognitiva som fysiska funktionsnedsättningar. Vidare påpekade 

rådet att i dagsläget finns det stora brister i tillgängligheten vad 

gäller avfallshantering i bostäder, särskilt för personer med fysiska 

funktionsnedsättningar. De flesta sopnedkast/sopkärl kräver 

tvåhandsgrepp och är ofta placerade utom räckhåll för personer som 

är rullstolsburna. 

 

Detaljplan för del av Midsommarkransen 1:1 invid kvarteret 

Brevstället  

Rådet framförde att då tillgängligheten kring det planerade 

flerbostadshuset ser god ut bör det finnas möjligheter för 

förvaltningen att pröva om bostadsprojektet kan innefatta boenden 

för personer med psykisk och fysisk funktionsnedsättning. 
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4. Övrig information från förvaltningen 

Förvaltningen informerade rådet om att Vasakronan har förlängt 

den automatiska öppningen på entrédörrarna i förvaltningshuset 

med anledning av rådets framförda klagomål. 

 

Förvaltningen informerade rådet om att stadens finansborgarråd 

presenterade majoritetens budgetförslag den 12 oktober. 

Förvaltningen har påbörjat arbetet med verksamhetsplan för 2017.  

5. Övriga frågor 

En ledamot redogjorde för ett medborgarförslag som skrivits av 

medlemmar i Klippan. Klippan är en sektion inom FUB 

(intresseorganisation som arbetar för att barn, ungdomar och vuxna 

med utvecklingsstörning ska kunna leva ett gott liv) som drivs av 

personer med utvecklingsstörning. Klippan föreslår att 

stadsdelsförvaltningarna ska finansiera friskvårdskort till personer 

som har insatser med stöd av LSS. Klippan planerar att skicka 

medborgarförslaget till olika stadsdelsförvaltningar i staden. 

Förvaltningen föreslog att medborgarförslaget skickas till 

socialförvaltningen. 

 

Rådet hade frågor kring de planer som överlämnades vid 

föregående sammanträde gällande förvaltningens och stadens 

planering av utbyggnaden av LSS-bostäder. Bland annat undrade 

rådet hur många personer i Hägersten-Liljeholmen som står på 

intresselistan för LSS-bostad. Förvaltningen åtog sig att återkomma 

i denna fråga till nästkommande sammanträde.  

7. Avslutning av mötet 

Ordförande tackade samtliga ledamöter för dagens sammanträde och 

förklarade mötet avslutat.  


